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Abstract (en)
The invention relates to a device for sorting waste, having at least one conveyor belt above which a magnetic separator is arranged. In order to
automate a device of this kind, said device is developed in such a way that at least one sensor (16, 16', 16'') extends over the width of the conveyor
belt. At least along part of the length of the conveyor belt (14), at least one further conveyor belt (18, 18', 18'') is optionally arranged parallel to the
latter. Between the conveyor belts (12; 18, 18', 18''), movable grasping robots (20, 20', 20'') are provided which can be moved in response to signals
from the at least one sensor (16, 16', 16''). By means of this device, recycling materials such as for example paper, glass, sheet metal, rubber and
organic waste can be collected in an advantageous manner whilst the waste which is not to be recycled can be collected separately and fed for
example to a refuse incineration system.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Sortieren von Abfällen mit mindestens einem Transportband, oberhalb dessen ein Magnetabscheider
angeordnet ist. Um eine derartige Vorrichtung zu automatisieren, wird diese derart weitergebildet, daß sich über die Breite des Transportbandes
mindestens ein Sensor (16,16',16'') erstreckt. Zumindest entlang einer Teillänge des Transportbandes (14) ist wahlweise parallel zu diesem
mindestens ein weiteres Transportband (18,18',18'') angeordnet. Zwischen den Transportbändern (12;18,18',18'') sind verfahrbare Greifroboter
(20,20',20'') vorgesehen, die infolge von Signalen des mindestens einen Sensors (16,16',16'') verfahrbar sind. Mittels dieser Vorrichtung können in
vorteilhafter Weise Recyclinggüter, wie beispielsweise Papier, Glas, Blech, Gummi und organische Abfälle gesammelt werden, während der Abfall,
der nicht einer Wiederverwertung zugeführt werden soll, getrennt aufgefangen und beispielsweise einer Müllverbrennungsanlage zugeführt werden
kann.
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